
 

1 

 

 

Referat fra styremøte i Refstad skole FAU 

 

Tid: Tirsdag 16. januar 2024 kl. 19.30-21.30 

Sted: Refstad skole, Bredtvet 

 

Neste møte: Tirsdag 5. mars 2023 kl. 19.30-21.30, Refstad skole, Bredtvet 

 

Til stede:  

 

1. trinn 

 

- 

2. trinn - 

3. trinn Siri Egeland, Ragne Å. Hansmoen, Kristin Kongelf,  

4. trinn Merethe Susort 

5. trinn - 

6. trinn Nina M. Favang, Beate Paulsen, Mona Bingen, Lydia Kehling 

7. trinn Kristin Bjerkeland, Torunn Graftås (leder) 

  

 

Andre: Magnus Nesset-Kristiansen (rektor) 

Forfall: Kristine Lund, Torgeir Stegane, Nadia B. Mohammad, Camilla Olsen, Ida Sogn, Elisabeth S. 

Petillon, Ali Younis, Frida Vennerød, Caroline Jacobsen 

Referent: Ragne Å. Hansmoen 

 

Saksliste:  
1) Godkjenning av innkalling og saksliste 

Ingen kommentarer – innkalling og saksliste er godkjent. 
 

2) Oppfølging av flyktningebosetting 
Informasjon om flyktningebosetting v/rektor: Innflytting har foregått rolig. Det er to ansatte 
ved mottaket, som gjør det enkelt med kommunikasjon mellom skolen og mottaket. FAU har 
tatt kontakt med bydelen med forespørsel om mer informasjon, men har ikke fått relevant 
svar. FAU har valgt å ikke følge saken videre da skolen opplever at bosetningen fungerer fint.  
 

3) Skoledisko 
Skoledisko blir lørdag 16. mars. Komiteen skal ha første planleggingsmøte 29. januar. Det blir 
to gjennomføringer i år; 1.-4. trinn og 5.-7. trinn.  

 
4) Oppfølgning av søknader/økonomisk støtte 

FAU v/Frida har sendt flere søknader, men har til nå ikke mottatt positivt svar. FAU fortsetter å 
søke på aktuelle midler utover våren. Diskusjon om finansiering og hvordan FAU kan støtte 
Hudøy slik at flest mulig elever ved skolen får delta. Hudøy-styret gjør et stort arbeid før turen 
for å sørge for at alle får mulighet til å være med, og for flere elever er dette den eneste 
sommerferien.  
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Vedtak: Siri blir med i søknadsskrivingsarbeidet og tar kontakt med andre i FAU for å få flere 
med på laget. Søknadsarbeidet intensiveres den neste måneden. Siri, Frida og Ragne tar en 
koordineringsrunde for arbeidet.   
 

5) 17. mai 
Fjerde klasse har opprettet 17. mai-komité og har vært i kontakt med FAU som har utvekslet 
erfaringsnotater fra tidligere. Forslag om å slå sammen feiringen med Løren FAU, ikke vurdert 
som aktuelt på grunn av deling av inntekter. Refstad-Løren skolekorps fyller 100 år og skolene 
er blitt forespeilet en plass langt frem i toget i år.  
 

6) Oppfølging nytt skolebygg 
Informasjon om nytt skolebygg v/rektor: Fortsatt planlagt innflytting til skolestart 2024. 
Flytteprosessen vil kreve mye av alle interessenter. Behov for at foreldre har forståelse for at 
elever, lærere og administrasjon flytter inn et nytt sted, med nye bruksmønster, rutiner og 
større elevmasse. Utfordringene vil være de samme som ved flytting til Bredtvet, men 
forventningene til skoledriften er større. Rektor er i stor grad involvert i byggeprosessen for å 
sørge for et skolebygg som svarer til behovene i skoledriften. Skolen kommer med løpende 
informasjon utover våren om flytteprosessen.  
 
Rektor har vært på befaring i plasthallen som antagelig skal brukes for gym i skoleåret 
2024/25. Da Hasle-Løren IL ikke lenger er eier, men leier plasthallen av ny eier, må det først 
avklares om Hasle-Løren får leie plasthallen videre til Refstad skole. Garderobefasilitetene er 
av svært dårlig kvalitet og kan ikke brukes av elevene til dusjing/toalett, kun omkledning. 
Garderobene vil ikke oppgraderes da plasthallen skal fjernes i 2025. Alternativet til bruk av 
plasthallen er at elevene må busses langt for å gjennomføre gym, som anses som lite praktisk.  
 

7) Hentekveld for gjenglemt tøy 
Torsdag 8. februar blir det hentekveld for gjenglemt tøy i gymsalen på skolen. FAU stiller med 
vakter.  
 
Vedtak: FAU sender snarlig ut informasjon til foreldrene. Tidspunkt blir kl. 18.00-20.00. Alle 
klær som ikke hentes vil gis bort. FAU tar kontakt med blant annet Handover Veitvet som 
potensiell mottaker av ikke-avhentede klær. 

 
8) Oppfølging av årshjul 

Det er opprettet utkast til årshjul for FAU-arbeidet. Det ble tatt en runde rundt bordet for 
gjennomgang av relevante aktiviteter og datoer som må inn i årshjulet.  
 
Vedtak: Ragne kommer tilbake med oppdatert utkast til årshjul.  
 

9) Eventuelt 
a. Støtte til 7.-klasseball. Forespørsel om mulighet til å søke til støtte til 7.-klasseballet.  

 
Vedtak: 7. trinn kan søke om økonomisk støtte fra FAU. 
  


